

recommend the following schedule, sujet to the availability of witnesses:

1. TUESDAY, May 28, 1985—9:30 a.m.  
Representatives from the city of Yellowknife and from the Government of the Northwest Territories.
2. THURSDAY, May 30, 1985—3:30 p.m.  
Representatives from the Assembly of First Nations.
3. THURSDAY, June 6, 1985—11:00 a.m.  
Officials from the Department of Indian Affairs and Northern Development.

By unanimous consent, the Tenth Report of the Subcommittee on Agenda and Procedure was concurred in.

At 9:15 o'clock a.m., the Chairman, Stan Schellenberger, took the chair.

Dave Nickerson, Don Sian and Gary MacDougall each, made opening statements.

Dave Nickerson and Don Sian each, answered questions.

On motion of Mr. Fretz, it was agreed,—That this Committee support the early enactment of legislation which would have the effect of deeming valid for all purposes the territorial ordinances dealing with condominiums and of making valid everything that has been done to date under the territorial ordinances.

By unanimous consent, it was agreed,—That the Chairman present a Report to the House recommending that the House support the motion of Mr. Fretz, adopted by the Committee this day.

At 10:25 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

mander le calendrier suivant, sous réserve de la disponibilité des témoins:

1. LE MARDI 28 mai 1985, à 9 h 30  
Représentants de Yellowknife et du gouvernement des Territoires du Nord-Ouest
2. LE JEUDI 30 mai 1985, à 15 h 30  
Représentants de l'Assemblée des premières nations
3. LE JEUDI 6 juin 1985, à 11 heures  
Hauts fonctionnaires du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien

Par consentement unanime, le Dixième rapport du Sous-comité du programme et de la procédure est adopté.

A 9 h 15, le président, Stan Schellenberger, prend le fauteuil.

Dave Nickerson, Don Sian et Gary MacDougall font chacun une déclaration préliminaire.

Dave Nickerson et Don Sian répondent aux questions.

Sur motion de M. Fretz, *il est convenu*,—Que le présent Comité favorise l'adoption le plus rapidement possible d'une loi qui aurait pour effet, à toutes fins que de droit, de réputer valides les ordonnances sur les condominiums des Territoires, ainsi que toute mesure prise jusqu'à ce jour aux termes desdites ordonnances.

Par consentement unanime, *il est convenu*,—Que le président présente un rapport à la Chambre enjoignant à cette dernière d'appuyer la motion de M. Fretz, adoptée aujourd'hui par le Comité.

A 10 h 25, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

#### *Le greffier du Comité*

Eugene Morawski

#### *Clerk of the Committee*